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Besøg vores
SHOWROOM

på Nygårdsvej 29, 
6740 Bramming 

- åbent efter aftale. 

20 44 86 67  
esbjerg@fjordgardiner.dk

- En del af
Gardin Universet Esbjerg 

FJORD 
GARDINER

Fanø Vand blev natten til mandag den 18. marts 
ramt af et forsøg på at trænge ind i selskabets 
administrative systemer. Forsøget resulterede 
i, at det ikke var muligt at tilgå systemerne, og 
den sædvanlige betjening af forbrugerne om 
administrative spørgsmål har derfor ikke været  
mulig siden da.
Det er værd at understrege, at de operative systemer, 
der betjener vandforsyningen eller benyttes i 
forbindelse med spildevand, ikke har været ramt. 
Vandforsyning og spildevandsforsyning har fungeret 
som normalt, og forbrugerne har ikke mærket noget 
på disse områder.
Vand- og spildevandsforsyning er en del af den 
kritiske infrastruktur, som er underlagt skærpede 
sikkerhedskontroller. Der har derfor siden mandag 
den 18. marts været arbejdet ihærdigt på at finde ud, 
af hvilke dele af de administrative systemer hackerne 
har kunnet tilgå, og hvilke oplysninger de har kunnet 
skaffe sig.
Hackerne har ikke kunnet tilgå systemer med 
personfølsomme oplysninger, da disse systemer er 
hosted hos eksterne leverandører og er underlagt 
ekstra adgangskontrol, som ikke har været brudt. 
Det betyder også, at leverandørerne ligger inde 
med uberørte backups, som kan benyttes ved 
genoprettelse af systemerne.
Der arbejdes nu på at få systemerne genoprettet 
og på at sikre, at hackerne ikke har efterladt 
”programstumper”, der kan skabe problemer  
i fremtiden.
Hackerhændelsen er fra starten meldt til Datatilsynet 
og Center for cybersikkerhed, og undersøgelserne 
er sket i samarbejde med SektorCERT og eksterne 
samarbejdsparter. SektorCERT er en organisation, 
der tager sig af cybersikkerhedsaspekter for 
virksomheder indenfor kritisk infrastruktur.

Med venlig hilsen
Fanø Vand A/S

Formand Kaj Svarrer – Tlf.: 20 47 94 74

FanøVand

Fanø Half overgik alle forventninger
LØBEN – Som så meget 
andet på Fanø, starter det 
i det små med en sjov idé. 
Skal vi ikke lavest det sidste 
bryggeri før England? Hvad 
med en musikfestival, hvor 
der også er plads til cham-
pagne og østers? Hvorfor 
ikke fise rundt på Suzuki 

FZ 50-knallerter en gang 
om året i flok, når vi nu har 
så mange af dem? Sådan 
startede det også med Fanø 
Half, der i år blev afviklet 
fra Lighthouse Burgers 
ved Rindby Strand. Mikkel 
Theut og Troels Flemming 
Jensen fik idéen under 

Corona-nedlukningen i 2021, 
inviterede til det første Fanø 
Half i 2022, og siden er det 
gået stærkt. Først var der en 
forkølet flok, i år kom der 640 
ivrige og forventningsfulde 
løbere fra hele Danmark. 

Lighthouse-indehaver 
Karl Emil Halkjær og hans 

unge hold havde i dagens 
anledning fået lavet en sær-
lig IPA på Fanø Bryghus, de 
kunne præsentere for løbe-
folket. Og de var top-parate 
til at lave deres berømte 
burgere til de sultne løbere 
og tilskuere, der tog godt 
imod forplejningstilbuddet.

640 løbere fra hele landet kom til Fanø for at deltage i det uhøjtidelige og gratis løb Fanø Half, der er en halvmaraton på 21 kilometer

Foreningen Fanø i Atlantvolden (FIA)  
inviterer til reception

søndag den 21. april kl. 14-16 i Strien 
Foreningen holder 25 års jubilæum og udgiver i den 
forbindelse bogen Fanø Krigssejlere om fanøsømænd 
under anden verdenskrig.
Alle er velkomne. Kom og hør om  
foreningens historie og arbejde og  
om bogens tilblivelse og indhold. 
Bogen kan købes ved receptionen.

Med venlig hilsen FIA's bestyrelse

INVITATION
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Fanø Resort Invest og Slow Down Hotels inviterer til  
informations- og dialogmøde om et nyt hotel på Rindby Strand.  
 
Mødet finder sted:

D. 16. april 2024 kl. 18.30 - 21.00  
på Torvet på Fanø Skole

Byrådet på Fanø har med vedtagelse af udviklingsplan for Rindby Strand og 
ankomsten til Fanø (2023) udstukket nye rammer for hotel på Rindby Strand. Vi 
har som potentielle bygherrer tidligere vist vores første tanker om et Slow Down 
Hotel. Det gjorde vi i form af projektforslag som var større end det de nye rammer 
giver mulighed for. 

Vi genstarter derfor udviklingen af nyt hotel og Slow Down Resort på Rindby 
Strand, og vi inviterer i den forbindelse borgere og interessenter på Fanø til at 
deltage i udviklingen.

Fanø er noget særligt. Det er den for jer, og det er den for os! Som potentielle 
bygherrer har vi en særlig forpligtigelse til at sikre, at et nyt hotel og Slow Down 
Resort ikke bare bliver et smukt hotel, men også et sted, der giver noget tilbage 
til Fanø og til Rindby Strand i form af funktioner og faciliteter, som kan bruges 
af andre end hotellets gæster. Vi har derudover en stor og vigtig opgave med at 
finde frem til, hvordan der kan bygges i respekt for det, der er særligt ved Rindby 
Strand, så et nyt hotel og Slow Down Resort øger oplevelsen af og ankomsten til 
Rindby Strand. 

For at sikre høj arkitektonisk kvalitet i bygningerne og høj kvalitet i landskab og 
byrum planlægger vi at gennemføre en arkitektkonkurrence med nogle af lan-
dets bedste arkitekter og landskabsarkitekter. Men vi planlægger en åben pro-
ces, hvor vi bruger arkitekternes arbejde til at gå i dialog om projektets udvikling. 
Borgere og interessenter på Fanø får således flere muligheder for at komme med 
input og kommentarer.

Første gang er på informations- og dialogmøde d. 16. april 2024, hvor vi vil in-
formere om konkurrenceprocessen og afholde en workshop. Her vil der være 
mulighed for komme med input til konkurrencen, inden den bliver skudt i gang. 
Herefter planlægger vi yderligere to muligheder for at se og kommentere konkur-
renceforslagene, inden der udpeges et vinderprojekt i slutningen af 2024. 

Det er parterne bag Slow Down Resort (Fanø Resort Invest og Slow Down  
Hotels) der er værter for mødet. Rammerne omkring dialogen er de rammer, der 
er udstukket i udviklingsplanen for Rindby Strand og ankomsten til Fanø som er 
vedtaget i august 2023. 

Indbydelse
Genstart – nyt hotel og Slow Down 
Resort på Rindby Strand

Fanø Half overgik alle forventninger
Fanø Half, der sikkert 

uden tvivl kommer igen 
næste år, er et såkaldt 
’cannonball’-løb, der er 
gratis og uden officiel 
tidtagning. Men de mere 
konkurrencemindede løbere 
havde selvfølgelig et løbeur 
på armen, så de kunne 

tjekke deres dagsform. 
Andre løbere, kærester og 
tilskuere hyggede sig bare i 
det småkolde vejr.

Tekst: Finn Arne Hansen 
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640 løbere fra hele landet kom til Fanø for at deltage i det uhøjtidelige og gratis løb Fanø Half, der er en halvmaraton på 21 kilometer


